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SVETNIŠKE POBUDE IN VPRAŠANJA  

 

1. Omogoči naj se celoletni dostop do sanitarij znotraj gostilniškega kompleksa v 

Ljudskem vrtu. 

Omogoči naj se celoletni dostop do sanitarij, ki so bile postavljene v sklopu novega 

gostilniškega objekta na območju Ljudskega vrta na Ptuju. 

Sanitarije naj bi bile obiskovalcem Ljudskega vrta na voljo čez celo leto in ne zgolj ob 

obratovanju gostinskega lokala. Trenutno je stanje takšno, da sanitarije obiskovalcem niso 

dostopne, kadar gostinski obrat ne obratuje. S tem se ne zasleduje prvotnega koncepta javne 

dostopnosti do sanitarij. 

Kot je bilo deloma pojasnjeno v odgovoru na svetniško pobudo št. 1756/38, je eden od 

prvenstvenih ciljev pri gradnji in umestitvi objekta v okolico ta, da se na območju Ljudskega 

vrta zagotovijo javno dostopne sanitarije, pri čemer vse stroške obratovanja nosi najemnik 

in katere mora ta tudi v celoti vzdrževati. 

V kolikor se stanje obveze najemnika do omogočanja javnega dostopa do sanitarij in tudi 

njihovega vzdrževanja ni spremenilo, naj se pozove najemnika, da se drži pogodbenih 

obveznosti in omogoči javni dostop do sanitarij. 

 

2. Ali je bila investicija v gradnjo objekta v Ljudskem vrtu upravičena? 

Glede na to da je bila (po zadnjih podatkih, s katerimi razpolagam) investicija v gradnjo 

gostilniškega objekta na območju Ljudskega vrta 178.280,04 €, oziroma, z všteto ceno 

priprave projektne dokumentacije 185.234,004 €, ali je investicija v gradnjo tega objekta 

pri ceni cca. 5 tisoč evrov na kvadratni meter, upravičena. 

 

 

3. Ali je po pogodbi z najemnikom gostinskega obrata dovoljeno točenje alkoholnih 

pijač vseh alkoholnih stopenj in zakaj je temu tako, glede na to da gre za specifično 

okolje sredi otroških in neposredne bližine osnovne šole? 
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4. Kakšno je trenutno stanje okrog pristajanja interventnega helikopterja? Ali je bil 

projektant obveščen o potrebi pristajanja helikopterja za nujne reševalne prevoze na 

območju travnika? 

Glede na trenutno stanje suhega zadrževalnika vode v Ljudskem vrtu, ne kaže, da bi bila 

možnost pristanka reševalnega helikopterja na zelenici v Ljudskem vrtu. 

 

5.    Zakaj je zavod Dijaški dom Ptuj prenehal nuditi prehrano po sistemu subvencionirane                       

prehrane študentov?  

Ali lahko občina, kot ustanoviteljica zavoda, posreduje pri možnosti vnovičnega koriščenja 

»študentskih bonov« v Dijaškem domu na Ptuju in se tako Dijaški dom Ptuj prijavi na naslednji 

razpis za ponudnike študentske prehrane, saj že aktualni jedilniki zadoščajo kriterijem za izbiro 

ponudnika na razpisu. 

 

Glede na nizko število zasebnih ponudnikov študentske prehrane na Ptuju (2), pri čemer je eden 

(torej polovica) od teh izpostava verige ponudnikov hitre prehrane, menim da bi takšna ponudba 

bila na Ptuju dobrodošla. Posebej, ker s tem ne bi pretirano posegali v način delovanja kuhinje 

Dijaškega doma Ptuj, obenem pa bi študentom na Ptuju omogočili koriščenje »bona«, kjer 

končna cena ne bi bila v večji meri regulirana tržno. 

 

Preučiti tudi možnost 0,0€ obroka (v celoti krit z državno subvencijo) ali pa obroka za 1€. 

 

6. Zakaj je bil opuščen projekt nadgradnje CERO Gajke? Kakšna je strokovna in 

stroškovna utemeljitev zapiranja, v primerjavi z nadgradnjo? 

Projektna dokumentacija nadgradnje CERO Gajke je bila že narejena. Glede na projekt, smradu 

ne bi bilo, saj bi šlo za zaprt sistem s podtlakom, kapacitete pa bi zadostovale za predvidoma 

50 let nemotenega delovanja, ob upoštevanju enake količine proizvedenih odpadkov. 

Z zapiranjem bodo nastali ogromni stroški. Najprej s samim postopkom zapiranja odlagališča 

(predvidoma nekaj milijonov evrov), kasneje pa bo morala Mestna občina, oziroma, njeni 

prebivalci zagotavljati sredstva za redni monitoring še nadaljnjih 30 let. 

Dodatni strošek, ob zapiranju in monitoringu, bo predstavljalo še deponiranje odpadkov na 

drugih odlagališčih. Ostale bližnje možnosti so: sežigalnica Celje, Beltinci, v Ormožu ni 

urejenega statusa odlagališča in gre zgolj za zbirni center. Vse te kapacitete so tako rekoč 

zapolnjene, novega odlagališča pa kolikor kaže, v Sloveniji zaenkrat ni moč odpreti. 
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V kolikor bo ostalo pri enakem stanju okrog odlagališč, bomo priča odtekanju sredstev 

tukajšnjih prebivalcev na račune tujih koncesionarjev. 
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